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אל”מ במיל’ ד”ר חנן שי: לצה”ל לא הייתה תכנית לכיבוש הרצועה. לא היה דבר כזה בתולדות

צה”ל. למטה הכללי יש תפקיד והוא הכנת תכניות מגירה ולא הייתה כזו. היו תכניות לפשיטות

לתוך השטח.

הפעלנו תכנית שהייתה אמורה להרתיע במקום להכריע. אם אין הכרעה בתחילת המלחמה, קשה

מאד להשיגה בסיומה.

הראיון התקיים ברדיו דרום, בתאריך 22.5.2024.
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